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KLEEDJESMARKT
Hallo allemaal,

Hoera! Luke en Maia hebben Filippijnse paspoorten! Dat is een mijlpaal! Nu moeten we nog 
wachten op de Nederlandse paspoort aanvraag, zodat we plannen kunnen gaan maken en 
tickets boeken om weer terug naar Nederland te komen! Wanneer Nederland de adoptie erkent, 
is de adoptie ook voor de Nederlandse autoriteiten officieel en kunnen Luke en Maia een 
Nederlands paspoort krijgen, zodat we zonder problemen naar Nederland kunnen reizen. We zijn 
dankbaar voor al jullie meeleven en gebed, en we hopen jullie snel weer in Nederland te zien! 



FAITH ACADEMY
De laatste maand van het schooljaar is 
aangebroken. Het is een drukke tijd met 
eindejaarsactiviteiten, zoals klassenfeestjes, 
schoolkamp, rapporten, afscheidsfeestjes, 
etc. We zijn heel blij dat de school per februari 
weer open kon gaan, de kinderen in ieder 
geval nog enkele maanden naar school 
konden dit jaar. We raakten veel leerlingen 
kwijt door de pandemie, maar gelukkig ziet 
het leerlingenaantal er voor volgend jaar goed 
uit. Ik (Hans) ben de laatste weken vooral druk 
geweest om mijn taken goed over te dragen 
en iemand in te werken die het stokje 
overneemt.

LITTLE CHILDREN’S HOME
Ook in het babyhuis is het een tijd van 
afscheid nemen. De afgelopen paar weken 
zijn er weer 2 kinderen naar hun adoptie 
familie gegaan. Altijd een grote overgang, 
maar ook erg fijn om deze kids in een familie 
te zien! Annemarie is ook langzaam bezig om 
wat dingen over te dragen. Er is vooralsnog 
geen nieuwe verpleegkundige die haar werk 
kan  overnemen.  Maar  gelukkig  heeft  ze de 

Ondertussen zijn we door onze spullen aan het gaan, en zoeken we uit wat er verkocht of weggegeven kan 
worden, wat verscheept moet worden, en wat weg kan. Een flink project, maar we waren al een beetje 
begonnen. We hebben hier ook een soort Marktplaats voor zendelingen, dus de meeste spullen zijn in no-time 
‘weg’. Gisteren hadden wij onze eigen versie van de traditionele ‘Kleedjesmarkt’; tijdens onze garage-sale 
hebben we al veel spullen kunnen verkopen of weggeven!

afgelopen jaren nauw samengewerkt met de huismanager Leny. Leny weet al aardig wat basis 
medische zorg nu en Annemarie kan haar ook in de toekomst nog advies blijven geven. Samen zijn 
ze wat dingen op papier aan het zetten die kunnen helpen om wat houvast te hebben.



Deze keer niet een gezin van Faith Academy in de spotlight, maar een trend die we de afgelopen jaren veel 
hebben gezien. Het leven voor christenen in China wordt steeds beperkter. De invloed van de overheid gaat 
erg ver. De Christelijk scholen die er zijn, worden steeds verder beperkt. Een toenemend aantal gezinnen 
kiest er voor om hun kinderen naar een christelijk school in het buitenland te sturen, om te ontkomen aan het 
communistische onderwijs. Ook op Faith Academy is het aantal Chinese leerlingen steeds meer toegenomen 
in de afgelopen 5 jaar. In veel gevallen hebben deze leerlingen niet voldoende Engels om te kunnen 
meedraaien in het lesprogramma. Daarom zijn we aan het kijken hoe we een soort voorbereidingsjaar kunnen 
aanbieden, waarin er intensief aan hun Engels wordt gewerkt, zodat ze een jaar later kunnen instromen in het 
reguliere onderwijsprogramma op onze school. De leerlingen vinden de christelijke identiteit van school erg 
fijn. Ze voelen dat ze meer zichzelf kunnen zijn en dat ze worden uitgedaagd in hun geestelijke ontwikkeling. 
Ook hun ouders vinden het erg fijn dat hun kinderen kunnen worden opgevoed in de lijn van hun eigen 
normen en waarden, zonder de vergaande overheidsbemoeienis. We hopen en bidden dat de invloed van 
Faith Academy op deze gezinnen en leerlingen een positief effect zal hebben op de vervolgde kerk in China.
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Het laatste verlof van Hans en Annemarie was 7 jaar geleden!!
   Zeven jaar…, dat is een lange tijd om zonder verlof op het zendingsveld te zijn. Het 
kwam vooral door het oponthoud van de adoptieprocedure. Daarom vragen wij graag 
uw speciale aandacht voor het aanstaande verlof van Hans & Annemarie. U zult 
begrijpen dat zij ruim de tijd nodig hebben om dit een beetje in te gaan halen en ook 
om bij te komen van deze lange tijd op het zendingsveld. 
   De familie zal ook tijd nodig hebben om in te burgeren. Pas na deze komende 
verlofperiode kunnen zij verdere stappen gaan zetten voor hun toekomst. 
   De zendingsperiode van Hans & Annemarie is dus zeker niet afgesloten en daarom 
willen wij u vriendelijk vragen om uw financiële ondersteuning door te laten lopen. Zij 
kunnen niet zomaar gebruik maken van een uitkering of allerlei sociale regelingen. Zij 
hebben hun achterban dus echt nog hard nodig! 
   Als u hier vragen over heeft, neemt u dan gerust contact met ons op via 
thuisfront@hansenannemarie.nl. Wij danken u hartelijk voor uw trouwe support! 

Stefan & Debbie de Jager,
Annette Klijnsma, 

Addy & Rhodé Baksteen
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MAAK KENNIS MET…





TUBERCULOSEKLINIEK
De Tuberculosekliniek draait nu op 4 plekken. Op de nieuwe plekken is het erg druk. Er komen veel nieuwe 
patiënten, uit vaak schrijnende situaties. We zijn dankbaar dat we zoveel mensen kunnen helpen en ondersteunen 
met medische zorg, medicijnen, eten en advies. Daarnaast is er op de zaterdag en sommige middagen een 
bijbelstudiegroep, kids club, jeugd groep en een basketbalclub gestart. Hier is veel belangstelling voor! Een aantal 
studenten die verpleegkunde studeren en gesponsord worden door Bukang liwayway komen nu ook regelmatig 
om mee te helpen in de kliniek. In deze plekken wordt is veel armoede, wordt veel drugs gebruikt, is veel geweld 
en worden kinderen vaak aan hun lot overgelaten. We zijn dankbaar dat we hier kunnen helpen en dat er zoveel 
openheid om meer over God te leren. 



Klik op de bovenstaande foto en volg de link om een 
filmpje te kijken van Eva’s ministry trip tijdens haar 
Voorjaarsvakantie.

Luke en Maia tijdens ‘Literacy Day’ Luke en Maia: ‘International Week’ Oma en Nina genieten van mooi weer

Pepijn geeft een presentatie in de klas Pepijn krijgt een duikles op school

Hans & Eva tijdens een hike

Eva met een puppy :-)

https://youtu.be/Ky82Mw9n-Lo
https://youtu.be/Ky82Mw9n-Lo
https://youtu.be/Ky82Mw9n-Lo

